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Čechtín, Třebíč 
12.7. - 14.7.2024 
Setkání přátel Nikoly Tesly na počest jeho 168. výročí narození.  Velikán 
vědy, vynálezce, nebo šarlatán? Co nám Nikola zanechal, kam nás posunul, 
jaké bylo jeho poselství? Pojďme se nabít pozitivní a volnou energií, 
zavzpomínat na předky a tvořit svou vlastní budoucnost. 
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V noci z 9. na 10.7. roku 1856 se ve vesnici Smiljan narodil malý chlapec a to za 
podivuhodných okolností. Tu noc byla bouřka a blesky křížily tmavou oblohu. Byla 
to náhoda? V noci z 9. na 10.4.2021, tedy přesně 3 měsíce před 165 výročím této 
noci, zhasla všechna světla veřejného osvětlení v Brně. Bylo to těsně po prvním jarním 
novoluní. Teslova sekvence 3 - 6 - 9 se zde dá najít. Ať už je to jakkoliv, 86 let zde na 
této planetě žil člověk, který se nesmazatelně zapsal do dějin lidstva.

V pořadí čtvrté setkání věnované této události, je situované opět do prostor bývalého 
panského pivovaru, který zásoboval pivem široké okolí Třebíče. Byla to tehdejší 
obrovská “napájecí stanice”, díky níž mohl bohatnout nejen Třebíč, ale i okolní vesnice. 
Samotný Čechtín se stal domovem řemeslníků a hospodářů, kteří v pivovaru pracovali. 
Historie hradu, jak se mu dnes říká, sahá do dávné minulosti. Jeden z čitelných 
letopočtů na stavebním kameni ve sklepení nese rok 1648. Dnes je tento objekt 
kulturní památkou a majitelé provádějí pozvolnou a citlivou rekonstrukci po nešetrné 
devastaci v předchozím režimu. 

Prohlídka památky, muzeum svatebních šatů, ukázka dobových kostýmů, historické 
vozy, veteráni. Setkání bude také na podporu rekonstrukce hradu a zázemí, které by 
měl v blízké budoucnosti nabízet. Tak jako dříve nabíjel nejen obyvatele Čechtína, ale 
především Třebíče a celého zdejšího kraje, může dnes nabíjet jinak - energií 
spolupráce, změny k lepšímu, volnou energií a inspirací. Už jen pozitivní přístup 
majitelů a jejich nadšení se do projektu pustit, je důkazem, že to i v dnešní době jde. 

Letošní setkání bude opět zaměřeno na vizionářské projekty a změnu paradigmatu. 
Tesla se narodil do doby, kdy lidstvo ještě nebylo připraveno přijmout jeho vynálezy. 
Dnes jsme se technologicky trochu posunuli a my se podíváme, jaké vynálezy máme k 
dispozici nyní a jak nám mohou změnit život. Za rok se jistě posunuly bádání 
výzkumných týmů a vznikly mnohé realizace. Také jsme vybrali další zajímavé 
osobnosti, které dokreslí vizionářství Nikoly Tesly svým osobitým přístupem. Opět se 
můžete těšit i na ukázky dobových šatů, muzeum svatebních šatů, možná se konečně 
dostaneme i ke kogenerační jednotce o výkonu 22 kW domácí výroby a další 
překvapení. Letos už pojedeme na čistou sluneční energii.

Těším se na vás všechny.  
Váš

Odvezete si nezapomenutelný zážitek a dobrý pocit, že naděje nikdy neumírá a sny a 
vize se dají plnit stejně dobře, jako žaludek, nádrž, baterie a nebo láhev piva. 

Pokračujte dále na další stranu  



Další detaily k akci

Loňský ročník se vydařil a Nikola se na nás mohl 
dívat pěkně shora. Věříme, že letošní ročník bude 
opět lepší a přinese další nové zkušenosti. Jelikož 
kapacita akce je omezena, bude opět potřeba 
registrace, abychom zajistili potřebný servis. Na 
webu www.555.lighting/teslovani najdete odkaz 
na registrační formulář a případné další detaily. 

Je plánován opět program i pro děti. Hry, zábava, 
zážitky. Udělejte si rodinný víkend, vezměte s sebou 
svou partnerku, partnera, ale i děti. Na své si přijdou 
opravdu všichni, nebude to akce jen o technice a 
vynálezech Nikoly Tesly. Propojme společně vize, 
nápady, zkušenosti a sdílejme.

Adresy hlavních míst: 
Čechtín 2, okr. Třebíč

Snahu o zhmotnění akce tvoří  

Nejbližší nabíjecí stanice pro EV: Třebíč (E.ON, ČEZ) 12km, Měřín 18km (E.ON),  
Výstrkov 57 km (Tesla Supercharger, e.on), Velké Meziříčí 25km (MOL).

Petr Baxant & Hana Procházková
a ještě pokračujte dále na další stranu  

http://www.555.lighting/teslovani
http://www.555.lighting/teslovani


Letošní fokus

Ve víru změn a transformací se nám občas stává, že 
uvázneme v nekonečné smyčce problémů, která se 
nakonec demonstruje jako nemoc - nemáme moc to 
změnit. Obvyklý a doporučený postup je návštěva 
specialisty. Tento běžný proces známe asi každý. Je však 
možné se z ne-moci dostat jiným způsobem, než je 
obvykle aplikován? Jak o dělal Nikola Tesla? Byl pobyt v 
jeho laboratoři plné blesků opravdu léčivý? Pomáhal mu 
zlepšit zdraví, fyzický i duševní stav? Je možné, že by 
elektřina mohla léčit všechny nemoci? Pojďme se podívat 
společně na principy rezonance, ladění, přenosu energie 
na dálku, indukce a kapacity, vodivosti a odporu. Existují 
např. svěřené zdroje, které produkují správné vlnové délky, 
které mohou podporovat regenerační procesy tkání nejen 

v oku, ale i na těle.  

Oficiální medicína uznává elektroléčbu a využívá pulzní proud elektronů k uvolnění 
svalových křečí. Proč by jiná frekvence a jiné napětí nemohlo uvolňovat paralýzu jiných 
nervů a to až na úroveň vědomí? A co paraziti - něco, co v těle nechceme a co nás žere - 
brouci v hlavě, ve střevech a nebo i srdci? Dají se odpudit podobně jako myši či krtci - 
vhodnou frekvencí? Co je síla odpuštění a jak funguje tato vibrace? Máte zkušenosti s 
odpuštěním? 

Pojďme se o tom bavit, sdílet zkušenosti, příběhy dobré praxe, alternativy, které fungují. 
Nikola Tesla byl velkým inspirátorem pro mnoho oborů a medicínu nevyjímaje. 

Pokud bude čas a zájem, řekneme si také něco o vibraci hlasu a síle slova. Jak funguje 
slovo-tvorba, jak slovo tvoří, jak rezonuje a vibruje? Proč jsou Slované tak důležitou 
součástí lidstva a jaké možnosti tito mistři slova mají? Nikola Tesla mluvil několika 

jazyky, ale původem se řadí mezi Slovany. Mohl mu jazyk nějak pomoci v jeho kariéře? 
A co my? Víme, jak pracovat se slovy? Zkusíme to.  

A večer si můžeme u ohně společně zazpívat. Kytara bude a pokud máte své hudební 
nástroje, nebojte se je přivést.

a ještě pokračujte dále na další stranu  



Další detaily k akci

Pokud nebude stačit kapacita ubytování v 
Čechtíně, je možné využít Waldštejnovo zátiší. 
Tato vila, zámeček se nachází ve vedlejší vesnici 
Svatoslav a dříve patřila k panskému pivovaru. 
Zde je možné si zarezervovat luxusní ubytování. 
Ideální pro rodiny s dětmi, krásné pokoje, zázemí, 
pokud chcete mít svůj komfort a pohodlí. 

Více: https://penzion-waldsteinovo-zatisi.penzion.cz

Hlavní ubytování je plánováno přímo na hradě a jeho venkovních a vnitřních částech. 
Počet postelových lůžek je omezen, budou k dispozici největším podporovatelům 
akce a přednostně účinkujícím podle jejich požadavku. Na sýpce bude prostor pro 
společné ležení na karimatkách, lehátkách, co si kdo doveze. Prostor pro stany bude v 
lokalitě dvoru a za sýpkou, podle toho, jak se stihne nachystat podloží. Opět plocha 
na stany je omezena a je potřeba předem hlásit (registrace na webu a nebo emailem).  

Jídlo bude vegetariánské v souladu s myšlenkami Nikoly Tesly, který vegetariánství 
viděl jako jeden z hlavních bodů záchrany lidstva. Věříme, že to ty tři dny vydrží všichni 
a že společně podpoříme myšlenku humanity a práv zvířat na důstojný život. Tuto 
informaci uvádíme jak pro motivaci, tak pro ty, kteří by mohli být zklamáni, že 
nedostali svou porci masa. Nebudeme samozřejmě nikoho vylučovat, ale pokud 
někdo tyto potřeby má, může si zajistit jídlo sám na vlastní náklady. 

Je vhodné vzít si plavky - v obci je koupaliště. Dále pak karimatky - na některá vystoupení 
by to mohlo být prima pro relaxační poležení.

Hlavní kontaktní osoby 
ubytování, jídlo: Hana Procházková, tel. +420 601 593 058 , prora@prora.cz 

program, organizace: Petr Baxant, tel. + 420 777 755 704, petr@gardenman.cz

a ještě pokračujte dále na další stranu  

Elektromobilům bude věnována také pozornost - Tesly budou a ukáží co umí 
elektřina na kolečkách. Sice ještě mají baterie a motory řízené složitou elektronikou, 
ale přes elektřinu vede cesta čisté mobilitě a volné energii. Jednou budeme jezdit 
jako to kdysi Nikola demonstroval na automobilu Pierce-Arrow v létě roku 1931.

Nejbližší nabíjecí stanice pro EV: Třebíč (E.ON, ČEZ) 12km, Měřín 18km (E.ON),  
Výstrkov 57 km (Tesla Supercharger, e.on), Velké Meziříčí 25km (MOL).



Program nezávazně a otevřeně

Pátek 12.7.2024 
15:55 - zahájení + představení se navzájem
16:30 - přednáška / prezentace / workshop
18:00 - 19:00 večeře
19:00 - přednáška / prezentace / workshop

Sobota 13.7.2024 
8:00 - 9:30 snídaně
9:30 - 11:00 přednáška / prezentace / workshop
11:00 - 12:00 přednáška / prezentace / workshop
12:00 - 14:00 oběd + diskuze
14:00 - 15:30 přednáška / prezentace / workshop
15:30 - 17:00 přednáška / prezentace / workshop
17:00 - 17:30 diskuze / sdílení
17:30 - 19:00 večeře
19:00 - přednáška / prezentace / workshop
od 9:30 - 17:00 - paralelní workshopy a výstavka

Neděle 14.7.2024 
Ranní dopoledne, diskuze, sdílení
12:00 - 13:30 oběd
13:30 - sdílení, úklid, rozloučení
14:47 - oficiální konec akce

Na místo bude možné přijíždět prakticky celý pátek 
od rána a případně pomoci s organizací a 
doprovodnými pracemi. 

Program je pouze vodítkem pro plánování času. 
Jednotlivé přednášky budou nastaveny podle 
možností přednášejících hostů, zájmu publika, 
preferencí skupiny. Vedle hlavního programu je 
možné prezentovat na volné ploše formou stánku, 
workshopu.

a ještě pokračujte dále na další stranu  



Obsahové ochutnávky aneb vizionáři dneška

Jan Rak 
Jaderný a kvantový fyzik, profesor na finské univerzitě 
ve Jyvaskyle, mnohaletý pracovník na projektech na 
největším urychlovači částic na světě ve švýcarském 
CERNu. V letech 1989-1992 pracoval v Ústavu 
Jaderného Výzkumu v Dubně u Moskvy. Jeho 
koníčkem je spojovat vědu s filozofií, diskutovat 
vědomě o vědomí. Jak je to s rovnicemi a teoriemi? 
Jaká je realita a jak ji ovlivňovat? Co je to kvantová 
mechanika? Kde končí možnosti dnešní fyziky? A jak 
se posunul výzkum Teslových vynálezů za poslední 
rok? Objevíme nové možnosti fyziky?

Petr Baxant 
Pracuje na VUT v Brně jako vědecko-výzkumný 
pracovník. Z jeho práce vzešel jasový analyzátor LDA-
LumiDISP, který nyní testuje se svým týmem v rámci 
omezování světelného znečištění. Zajímá se přírodní 
zahrady, permakulturu, přírodní stavitelství, ale i volnou 
energii, obnovitelné zdroje energie, čistou mobilitu. 
Nezávislost, soběstačnost, udržitelnost, spolupráce…. 
jak se žije na zahradě a jak využívat moderní 
technologie? Kdyby nevyšel čas, tak něco najdete na 
www.violka.info.

V oblasti světelné techniky vám vysvětlí, jak svítit ve 
dne a jak v noci? Proč nám může světlo škodit a 
naopak velmi pomáhat. Jako docent přednáší světelnou 
techniku na univerzitě a účastní se mezinárodních 
konferencí, kde se světelná technika řeší. Není světlo 
jako světlo a o tom bude filozofovat s Hynkem 
Medřickým.

Hynek Medřický 
Propagátor zdravého svícení, vizionář a 
vynálezce, neúnavný bojovník za tmavé noční 
prostředí. Hynek vymýšlí nové typy svítidel s 
plnospektrálním složením světla, které pomáhá 
rozvíjet myšlení během dne a také osvětlení 
šetrné k nočnímu prostředí, které má zase jiné 
spektrální složení. Doveze nám ukázat tzv. 
Choroše - svítící sloupky, které otestujeme v noci 
a podíváme se na ně jasovým analyzátorem. 
Možná takto budeme v budoucnosti svítit v noci v 
místech, kde to bude opravdu potřeba.



Obsahové ochutnávky aneb vizionáři dneška

Vít Čajka 
“Pracoval jsem 35 let jako praktický lékař.  Studoval jsem ve 
Vídni na detašovaném pracovišti  ájurvédské univerzity z Punny.  
Obhájil  jsem disertační práci Přínos jógy v prevenci a léčbě 
metabolického syndromu.  Žiji s rodinou na usedlosti v podhůří 
Jeseníků. Pracuji doma s aura kamerou a delta scanem. Rád se 
s vámi podělím o praktické aspekty své práce.

Soustřeďuji  se na to, abych skutečně dělal to, co cítím, že mám 
dělat. Tvořím a udržuji tím  svou vnitřní stabilitu a rovnováhu. Co 
je ve mně, to ze mě vyzařuje do prostoru. Tím přispívám 
k proměně světa.”

Andrea Růžičková 
Dříve se věnovala produkci v umělecké branži, ale díky své 
vášni vědět více o skryté historii, o nových technologiích a o 
duchovním rozvoji lidstva jí zavál osud jinam a dnes je 
projektovou manažerkou Gaia TV v České republice a 
asistentkou projektu Matrix 2001.
Její výzkum a práce jí zavedla do králičí nory, která je čím 
dál více dobrodružnější. V současné době se snaží 
především spojit informace a lidi, které si přejí lepší 
budoucnost ve prospěch lidstva. 

Jana Kolářová 
Postupuje od vědecky založeného biomedicínského 
inženýrství k energetické medicíně a podobným přístupům 
zaměřených na upevňování zdraví. Působí na Fakultě 
elektrotechniky na VUT v Brně jako akademická a vědecká 
síla. Zkušenosti z oblasti osobního rozvoje (kvantová terapie, 
energetická medicína podle Donny Eden ad.) propojuje 
se znalostmi z klasických odborných přístupů a hledá 
možnosti vědeckého vysvětlení.

„Pokud něco vědecky neumím ověřit, nebudu tvrdit, že to 
neexistuje nebo nefunguje. A některé věci prostě fungují 😊 “



Obsahové ochutnávky aneb vizionáři dneška

Václav Vašek 
Nekonečné možnosti alternativní medicíny. Již přes 15 let 
působí v oblasti frekvenční medicíny, biorezonance a 
kvantové medicíny. Další pole zájmu jsou také vliv 
fotonové energie a magnetických polí na zdraví. 
Specializuje se na Biohacking v praktickém životě, zdraví 
a dlouhověkost. Žádné sci-fi, jen to, co se dá prakticky 
použít a ideálně i změřit. Člověka bere jako celek, tělo - 
mysl - duše se zájmem vidět do souvislostí. Jeho 
profesním zaměřením jsou technologie pro zdraví, ale 
mezi jeho další zájmy patří létání a volné energie.
www.AlternativniMedicina.cz, www.Zapper-Centrum.cz

http://www.alternativnimedicina.cz/
http://www.zapper-centrum.cz/
http://www.alternativnimedicina.cz/
http://www.zapper-centrum.cz/


Tesla night 167.2023 - reportáž

Pátek 7.7.2023 

Letošní ročník Teslovy noci byl pracovně nazván Teslování v Čechtíně. Cílem akce byla nejen oslava 
narozenin vynálezce, vědce, technika a vizionáře Nikoly Tesly, ale také hledání nových cest pro 
současnou dobu, kdy se mění zažitá dlouholetá paradigmata. Kutilů domácích ještě ve slovanských 
luzích a hájích jistě zůstalo více a na akci se přihlásili noví nadějní členové. Náš brněnský realizační 
tým ve složení Petr, Pavlínka, Kuba, Valča a Vilda dorazil na místo určení cca v 14:30. Balení 
exponátů však probíhalo již od rána. Solární hračky, parní motory, stany, spacáky, nářadí, dráty a 
kabely - prostě pro jistotu více, než aby něco chybělo. Dokonce bereme i vodu, pro jistotu i šišky jako 
palivo pro cestovní rychlovarnou konvici Kelly Kettle.

Na místě už stojí solární elektrárna v realizaci místního spolku Šemíka z Čechtína a hlavní strojník 
Radek poletuje kolem kilometrů drátů, které nevedou od stodoly nade vraty, ale pěkně po zemi do 
technické místnosti k baterkám a měničům a odsud zase na dvůr k výčepu. Přechod na solární pohon 
není jednoduchý, ale postupný a zdary střídají zmary. Občas něco umře, aby se něco nového zase 
narodilo. Trochu bojujeme s akumulací, ale naděje umírá naposledy a tak jdeme do akce. 

17:02 přijíždí první elektrický speciál - Saša na elektrickém Pionýru. Opravdová rarita a zvládl to po 
vlastní ose. Za 13 minut je tu doprovodné vozidlo Mojmír a Standa a vezou další exponáty. Trabant 
na elektronový pohon a k němu pár dalších hraček - motorka, dvojkolka, kolo pro děti - vše na 
elektřinu, jak jinak. 18:00 - už se diskutuje s profesorem - Honza Rak se Standou v seznamovací řeči 
čekají na další hosty.

18:40 - Luděk hvězdář nám prezentuje skvrny na Slunci. Svým dalekohledem zajistil živou projekci 
slunečního disku na projekční desku a my mohli bez elektřiny a elektroniky vidět, co se na naší 
hvězdě v reálném čase děje - tedy aspoň že skvrny fakt existují. Snaha zachytit jejich pozici tužkou 
byla marná, tak jsme to aspoň vyfotili.

19:00 - testy elektrických vozidel, Honza Rak vyzkoušel elektro motorku, tak mi to nedalo a zkusil 
jsem ji taky. Na řazení jsem si musel chvíli zvykat, to už my elektromobilisti neznáme. Ale zde to 
dávalo stroji neskutečnou dynamiku a sílu.

19:34 - začala večerní hostina. Bohové, andělé i čerti snesli celý Vesmír na náš stůl a my jsme ho 
mohli nechat protékat naším tělem. Nakonec bylo snědeno celé Slunce a několik planet a většina 
pochutin zmizela v černých děrách našich útrob.

20:36 - po doladění projekční techniky přichází zlatý start akce - přednáška a prezentace Honzy 
Raka, který je pravidelným členem této, jak on říká, konference.  21:33 - malá vsuvka pohled na 
Venuši - opět v podání Luďka a jeho dalekohledu

Přednáška se protáhla někam za 22:21 a pokračovaly dlouhé debaty a vášnivé diskuze u venkovního 
ohně. Ze stanu bylo slyšet hlasy ještě ráno při rozbřesku. Prostě někdo vydrží více a někdo méně.



Tesla night 166.2022 - reportáž

Pátek 8.7.2022 
15:55 - Letos jsme začali o maličko později než loni a synchronizace na 555 celkem vyšla. Jedeme 
podle plánu a hlavní účinkující na tento den jsou tady. Ohlášená stavba Geodomu mohla proběhnout 
díky tomu, že Víťa Sekerka dosvištěl elektrickým Hyundai Kona a dovezl geodomovou stavebnici. K 
tomuto zjednodušení jsme dospěli po zdravé úvaze s přípravou konstrukce dřevěné. Na demonstraci 
a vysvětlení filozofie těchto staveb to bohatě stačilo a Víta nás přesvědčil, že tyto stavby mají své 
kouzlo. Geodom byl postaven někdy kolem 17:46:15.

Elektricky dojel i závodník Honza Semotam, kterého po příjezdu zazlobil kufr jeho elektrické Tesly. To 
by ale nebyl mechanik od Tesly, aby to hned neopravil - tedy cílem bylo dostat se do kufru plného 
věcí, který se tak trochu zaseknul. 
Pohled ke hvězdám, resp. na Měsíc, nám zprostředkoval Luděk Bartůněk prostřednictvím 
hvězdářského dalekohledu. Po dobu akce jsme s Luďkem diskutovali nejen o tajemství vesmíru. 
Pohled na noční nebe byl skvělým zpestřením, zvláště když ve Čechtíně je ještě relativní tma.

Večerní kulturu zajistila parta umělců kolem Luboše Mansfelda. Hudební produkce byla impozantní a 
program se natáhl do pozdních nočních hodin.Luboš předvedl desítky hudebních nástrojů, z nichž 
většinu sám vyrobil. Bylo zajímavé pozorovat, na co všechno se dá hrát a jaké vibrace nástroje 
vyzařují. Velmi zdařilá produkce. I po skončení probíhaly bujné diskuze a to až do brzkého rána. Bylo 
asi o čem hovořit a nikomu se nechtělo jít spát. 

V pátek dorazily hlavní posily akce jako Honza Rak s jeho nekonečně podporující ženou Blankou, z 
dalekého Slovenska pak Pavol Nemeš, který dovezl své dva stroje, které se chovají tak trochu jinak, 
než by se očekávalo. Ale to si ukážeme zítra. S parťákem Kamilem Kušnírem našli vhodné místo, 
kam mašiny ukotvit, aby necestovaly při svém excentrickém vystoupení. 

Volnočasovou aktivitu představovala bosonohá stezka Dany Hlávkové, barefootové umělkyně, která 
tentokráte připravila test na naše chodidla. Správné uzemnění vyžaduje správný materiál. Budou to 
šišky, štěpku, kameny a nebo voda v rybníku? Chůze se zavázanýma očima v labyrintu chodníku 
byla pro mnohé výzvou. Stezku bylo možno zkoušet po celou dobu akce.
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První fotku jsem pořídil 5:31 - na dvoře klid a světlo, ticho. A doutnající oheň. V poště 969 
nepřečtených zpráv. 7:32 - nabíjíme ze solární power banky River 2 Pro a rozbíhám expozici našich 
energetických konverzí. Celkem 5 solárních elektráren zde mění fotony na elektřinu a jímáme zářivou 
energii naší hvězdy do našich krabiček. Nabíjí se první mobilní telefony.

10:40 - přiletěl Zbyňa a se svým skládacím, kapesním a příručním dronem nás nejen zaujal, ale i 
natočil a to z výšky až 500 metrů! Svoboda pohybu se zde spojila se svobodou myšlení. A když si 
nechala Alenka Svobodová ofouknout své tělo shora dronem, vypadalo to velmi svobodomyslně. Asi 
jdeme správným směrem.

Kuba s Levčou se starali o evidenci členů a zvládli to bravurně. V seznamu nakonec uvázlo 47 
kousků a z toho bychom za děti mohli považovat už jen tak 4 exempláře, pokud vůbec. Všichni byli 
velmi dobře naladění a zdálo se, že nikomu nic nechybí. Kuba stíhal i dokumentaci na kameru a 
vzniká první videozáznam z akce.

Probíhaly různé diskuze a zajímavá byla prezentace LASERu - Vlastík alias Sam dovezl plynový CO2 
laser s vodním chlazením a tak jsme měli další rezonátor, kterým šlo zapálit oheň. 

Diskuze probíhaly intenzivně na všech frontách a usměrněnou přednášku měl až Luboš Tesla 
inovátor, který dovezl Aladina a další zajímavé exponáty. Od oblouku k Peltiérovi jsme si ukazovali 
zajímavé interakce hmoty a energie a doplněno krátkými poznámkami se nám podařilo zabavit 
publikum určitě na hodinu.

18:49 - startuje další přednáška - tentokrát o vodě. Honza z Růžové hory je tu už podruhé a 
prezentuje technologie až z dálného Japonska. Přednáška se protáhla a pokračování bylo slíbeno na 
další den s praktickou ukázkou úpravy vody.

Večer patřil ohni a opékačce. Chlazená kapalina tekla díky energii pochytané ze slunce do centrály 
River 2, která tímto mohla pohánět kompresor a chladicí zařízení. Projekci na sýpce zajistil měnič 
DC/AC a energie z baterie Tesly model S, kterou jsme dovezli z Brna ze zahrady. Opět někteří končili 
pozdě ráno. Já šel spát asi kolem 1:30, únava narůstá.
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Rekonfigurace solárních panelů zajistila napájení centrály River 2 a plných 220W mohlo dobíjet 
napájení vodního zdroje Kangen a výčepu i když úhel natočení panelů a slunce nebyl zcela ideální. 
Další atrakcí bylo odšťavnění mrkve a řepy s použitím solárního zdroje a doplnění tak cenných 
vitamínů, enzymů a minerálů v organické formě. Čistá buněčná voda přímo od kořene, energetická 
konzerva matky přírody. Této prezentaci by bylo dobré se příště pověnovat více. 

11:48 - zahajuje další seanci nový host tohoto dne Martinka Solemar. Kruh zájemců se uzavírá a jde 
se hodně do hloubky. Síla kruhu ukazuje, co umí rezonance. Někoho to posílí, někomu otevře rány. 
Každému co jeho jest, jak se říká. Uvidíme, jak dlouho tato léčba realitou bude doznívat. Pro mě to 
byl silný zážitek, který v daný okamžik byl bránou do jiné dimenze s námětem na přemýšlení. 

Po této přednášce pokračuje Honza z Růžové Hory dokončením prezentace japonské technologie 
úpravy vody Kangen. Paralelně s tímto sezením zkouším ještě rozběhnout parní motor, neboť 
rychlovarná konvice Kelly Kettle  byla plně vytížena přípravou čaje, kávy a teplé vody na vaření. 
Jakmile se uvolnil prostor na zdroj tepla, tak kompletuji tlakový hrnec a parní motor membránový, 
který vyvíjel jeden náš student v rámci diplomové práce po vzoru jiného parostrůjce. Přece se točí 
jsem mohl zaznamenat v 16:44.

Ještě v 18:16 se točila Kangen voda do přinesených nádob pro cestovatele a 19:37 přichází poslední 
rozloučení s mladými bytostmi, které čeká týdenní táborová akce. A my jedeme sbaleni elektricky 
zpět směr Brno, na zahradní základnu.

Zpětná vazba od účastníků je zatím velmi pozitivní a tak příští akce může být již za rok 12. - 14.7. 
2024. Cítím, že by to mohlo být velmi výživné. Je docela možné, že ji trochu protáhneme, neboť 
prezentací přibývá a za tři dny se nestihne vše nasdílet.

Díky všem účastníkům za jejich přítomnost, hmotné i energetické dary, příspěvky a inspirace a těším 
se na zimní setkání při plánování dalšího běhu. Inspirace je veliká

Ahoj a sláva slovům Slovanů - Teslování  a Teslovi zdar

Pro bandu kutilů domácích i zahradních a dalších Teslovanů sepsal Petr alias Gardenman
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1:24:31 - Poslední známá fotografie z hloučku diskutujících neznamená, že se šlo spát. Spíše 
naopak.

7.10 - Ranní kontrola elektrických vozidel a prázdný dvůr zvěstují hezký den, ale vše ještě spí. Kolem 
8 hodiny začíná detoxikace s Honzou Rosenbergem, který nás pořádně propláchnul správně nabitou 
vodou. Dovezl přístroj KANGEN, další vypilovanou technologii, tentokráte z dalekého Japonska. A my 
jsme pili a pili, a pak….. no však víte. Následovala snídaně a pak už hurá na odborný program. 

9:+ - Začínáme představením projektu energeticky transformačního zařízení na bázi patentů Nikoly 
Tesly. Představení myšlenky a výsledky prezentoval podobně jako loni Mirek Odložilík. 

10: - odborný rozbor nové fyziky přijel zvěstovat odborník na slovo vzatý - Jan Rak. Honzu netřeba 
představovat a dvouhodinou přednášku musel přerušit až oběd. Spousta zajímavých otázek a 
odpovědí a výzev do budoucna. Honza nám trochu poodhalil tajemství volné energie, nebo možná 
spíše cesty, jak se dostat k energii, kterou jsme zatím ještě nedokázali detekovat a třeba účelně 
využít. Zá se, že menší mezera ve fyzice by mohla k tomuto rezervoáru přispět. Není daleko doba, 
kdy budeme přepisovat dějiny.  

12:00 - Jdeme se občerstvit skvělým obědem. O ten se letos postarali místní hradní obyvatelé a 
jejich pomocníci. Velké venkovní párty stany nám poskytly zázemí pro diskuze i dobré pochutnání. 
Než jsme se však do jídla pustili, bylo třeba místo činu zdokumentovat z ptačí perspektivy. Dronová 
show v režii Honzy Semotama přinesla opravdu vzletné fotky. A navíc přidal revizi komína a úprk před 
naštvaným čápem, který tohoto elektrického protivníka nehodlal dále ve vzduchu trpět. Nevíme, kdo 
by vyhrál, ale v tomto případě moudřejší ustoupil a bezpečně přistál.

15:00 - Na scénu přichází Pavol Nemeš a jeho fyzikální kladivo na gravitaci. Pavol představil svůj 
koncept excentrického stroje, u kterého pozoruje neobvyklé chování. Po teoretickém úvodu bude 
následovat praktická ukázka. Máme možnost se podívat, jak funguje rezonance v praxi. Správně 
vyladěný stroj je jako hudební nástroj - prostě hraje a skoro nic nežere. Tyto dva stroje fungují jako 
pumpa a kompresor. Ale Pavol s Kamilem už uvažují o výrobě elektřiny. Model prvního lineárního 
generátoru už mají hotový a demonstrace ukázala, že nějaká elektřina se na výstupu již objevuje. 
Nezbývá, než držet palce a podpořit jejich snažení.   

17:00 - opět nám vytrávilo a přišla na řadu večeře. Nádherně zdobené obložené mísy bylo skoro 
hřích jen tak sníst. Oči se najedly a mohl se dočkat i náš jazyk a žaludek. Jídlo reprezentovalo opět 
dobře vyladěný rezonanční systém.

19:00 - večerní přednášky se zhostil Radovan Šejvl se svými světelnými technologiemi. Né že by 
nám něco osvětlil přímo viditelným světlem, ale vibrační sílu svých zařízení mohli návštěvníci přímo 
vyzkoušet při úpravě vody. Nezasvěcený turista by si mohl myslet, že je to nějaký šarlatán. Pravidelní 
účastníci však vědí, že energie nemusí být vidět, aby se mohly projevovat a měnit hmotu a svět 
kolem sebe. 
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9: - Probuzení po dlouhé diskuzní noci a snídaně opět s vodním průplachem vodou Kangen Honzy 
Rosenberga. Po posilnění a plném probuzení jdeme na to. Už ani nevím, v jakém pořadí následují 
přednášky, ale dovolil jsem si opět přispět souhrnnou přednáškou o životě a díle Nikoly Tesly a jeho 
hlavních vynálezech. Dále nám své vynálezy představil Jirka Kašpar, který za uplynulý rok se svými 
výrobky také pěkně pokročil. 

Jako voda měla spád poslední přednáška, ale o to více zajímavá Honzy Rosenberga. Povídání o 
vodě a o jejím vlivu na náš organizmus a zdraví upoutalo všechny na hodně dlouhou dobu. Honza je 
skvělý vypravěč a má co prezentovat. Tato vodní energie sem právem patřila.

Po skvělém obědě jsme měli ještě možnost vzhlédnout variaci pokusů badatele za oponou Luboše 
Nováka, který dovezl pár zajímavých hraček, se kterými prezentoval např. transmutaci prvků, 
bezdrátový přenos energie a jiné fyzikální hrátky. Praktické ukázky byly lákadlem pro dospělé ale i 
pro děti. 

14:47 - oficiální konec akce, odpískáno, zavřeno. Ale diskutujeme dál. Přijeli další hosté Milan Řehoř 
s jeho maminkou, které se i tento závěrečný konec velmi líbil. A my jsme byli rádi, že vše doběhlo tak, 
jak mělo a přátelská atmosféra byla vyladěna.

Uvidíme, jak se situace bude vyvíjet a zda naskočíme do rozjetého vlaku i příštím rokem. Pokud ano, 
termín 7.-9.7.2024 by přicházel do úvahy jako vhodný. Pokud o akci nechcete přijít, již nyní se raději 
toto datum rezervujte ve svém kalendáři. O konání akce budeme účastníky předchozích ročníků včas 
informovat.

Závěrem mi dovolte opět poděkovat všem účastníkům akce. Tři dny nabité programem, spoustu 
nových informací, ale i hostů a každý přispěl svým dílem ke zdaru setkání. Jasná shoda v užitečnosti 
akce byla potvrzena a s Nikolou i bez něj máme naději na lepší zítřek. Jsem opět rád, že jsme 
památku tohoto velkého vynálezce opět mohli důstojně uctít a prezentovat, že jeho duch v podobě 
nejen vynálezů, ale i odhodlání lidí se vzájemně spojit, je tu s námi. Ještě jednou díky všem. 

V Brně dne 25.11.2022

Petr Baxant
Česká společnost pro osvětlování, regionální skupina Brno, p.s., předseda 


